
 
 

1 

P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.9.2018 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 23 października 2018 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Dariusz Josiewicz. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Stan realizacji prowadzonych w gminie inwestycji i związane z tym pozyskane środki 

zewnętrzne. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.8.2018 nie wniesiono. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.8.2018 posiedzenia komisji 

odbytego w dniu 25 września 2018 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 - Stan realizacji prowadzonych w gminie inwestycji i związane z tym 

pozyskane środki zewnętrzne. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż członkowie komisji otrzymali informację pocztą elektroniczną i prosiła  

o zadawanie pytań.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o realizację Otwartych Stref Aktywności, bo wcześniej były kłopoty z brakiem 

oferentów. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

potwierdziła, że były ogłoszone dwa przetargi, ale nie doszły do skutku z braku ofert. 

Ministerstwo określiło krótki termin wykonania stref, do końca roku, a w całej Polsce zostały 

ogłoszone przetargi. W związku z powyższym termin wykonania zadania został przedłużony 

przez ministerstwo do 30 czerwca 2019 r. i zadanie zostanie przeniesione do realizacji  

w przyszłym roku. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała jakie są główne założenia realizacji zadania „Centrum Historii Pogranicza  

w Borawskich, gm. Olecko”. 

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

poinformowała, iż głównym celem zadania jest rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich 

i jej doposażenie. W związku z tym, że gmina zawsze stara się wykorzystać wszystkie 

możliwe źródła finansowania, pojawiła się szansa złożenia wniosku do Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania „Lider w EGO”.  

Projekt zakłada rozbudowę świetlicy, prowadzenie w niej działań kulturalnych  

i turystycznych, jak też historycznych, bo przebiega tam granica historyczna. Działania będzie 

prowadzić Olecka Izba Historyczna – podpisano stosowne porozumienie w tym zakresie  

między Burmistrzem, dyrektorem Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate” oraz sołtysem sołectwa. W tym celu zakupiono tablicę interaktywną  

do przygotowania spotkań tematycznych dla mieszkańców i turystów. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jakiego rodzaju jest to tablica.  

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że zakup zrealizuje Wydział Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego  

i będzie to tablica multimedialna do przeprowadzania lekcji tematycznych. Docelowo 

znajdzie się na wyposażeniu OIH.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zaznaczyła, iż widać pozytywny efekt utworzenia Wydziału Strategii i Rozwoju,  

bo z informacji wynika, że złożono wnioski na kwotę 21 mln zł. Dziewięć wniosków jest  

w trakcie oceny.  

Zapytała, czego dotyczy projekt „Mosty współpracy – partnerstwo na rzecz rozwoju aktywnej 

turystyki Olecka i Gusiewa”.  

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że jest to projekt partnerski przygotowany we współpracy z samorządem  

z Obwodu Kaliningradzkiego. Wykazana wartość projektu jest łączną wartością zadania obu 

partnerów. Dla gminy Olecko przewiduje się kwotę ok. 5 mln zł. Projekt zakłada budowę 
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przeprawy mostowej na „Szyjce” oraz kontynuację zagospodarowania plaży gminnej poprzez 

budowę campingu. Planuje się zakup systemu rezerwacji elektronicznej rezerwacji noclegów  

i bazy MOSiR. Wniosek jest na etapie oceny.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała jakie jest główne założenie projektu „Czar Północy – rozwój wspólnej turystyki 

festiwalowej Olecka i Gusiewa” i czy jest przewidziany zakup sceny. 

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, iż wniosek przygotowano we współpracy z Regionalnym Ośrodkiem Kultury 

w Olecku „Mazury Garbate”. Nie jest przewidziany zakup sceny, tylko prace remontowe  

w ośrodku kultury, m.in. w części, gdzie mieści się galeria oraz zakup doposażenia pracowni 

muzycznej, plastycznej oraz organizacja festiwali z partnerami z Obwodu Kaliningradzkiego. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie budowy oświetlenia zauważyła, że część ul. Jagiellońskiej jest gminna, część 

powiatowa. Chciała wiedzieć, czy jest w tym zakresie współpraca z powiatem. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, iż zadanie realizuje Wydział GKO. Linia oświetleniowa będzie miała ok. 250 m  

i 6 punktów świetlnych.  

Wyremontowaną część ulicy powiat przekazał gminie, natomiast niezagospodarowana część 

ulicy zostanie włączona w projekt zagospodarowania brzegów rzeki Lega. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy droga wzdłuż ciepłowni przy rzece została przekazana gminie.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że jest to istniejący ciąg pieszy i zostanie zmodernizowany w ramach projektu 

zagospodarowania brzegów rzeki Lega.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, gdzie powstanie ul. Przemysłowa. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż ulica jest położona na Terenach Aktywności Gospodarczej. Przebiega  

wokół firmy Delphia Yachts Kot sp.j. oraz obejmuje odcinek w lewą stronę do firmy. Trwa 

sporządzanie projektu technicznego, który ma być wykonany do końca roku. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy inwestycja będzie realizowana w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że projekt techniczny realizuje gmina, bo są to działki gminne, a jaka będzie 

możliwość finansowania zadania okaże się w przyszłości.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek, aby uwzględnić w inwestycji oświetleniowej gminy oświetlenie na odcinku 

ul. 11 Listopada (pierwsza ulica w lewo jadąc w kierunku ul. Wierzbowej). 

Podkreśliła, iż komisja na początku kadencji rozpoczynała pracę od analizy zasobów 

komunalnych i socjalnych gminy. Budującym jest fakt, że udało się pozyskać 5 mieszkań 

socjalnych w Rosochackich, zostanie zmodernizowany budynek mieszkalno-użytkowy  
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w Bakach Oleckich. Zasób powiększył się, a wcześniej było przewidziane wiele lokali  

do sprzedaży.  

Zapytała, jaka jest ostateczna wartość pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego i czy jest 

oddźwięk społeczny w tym względzie.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż w budżecie gminy zaplanowano kwotę 45.500 zł.  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

dodała, że nie jest prowadzona zbiórka społeczna, są dobrowolne wpłaty darowizn na budowę 

pomnika. Wpłynęły wpłaty na kilkanaście tysięcy złotych. Z dnia na dzień kwoty się 

zmieniają, postara się z Wydziału Finansowego pozyskać aktualną sumę. Sprawa wpłat 

darowizn jest otwarta, nie kończy się z dniem 11 listopada. Darowizna jest księgowana jako 

dochód gminy i nie jest wprost rozliczna na zadanie inwestycyjne.  

Środki na budowę pomnika są zabezpieczone w budżecie gminy po stronie wydatków, które 

są realizowane na bieżąco. Zostały zawarte 3 niezależne umowy – z projektantem, odlewnią  

i zakładem kamieniarskim. Zadanie zostanie zakończone z chwilą postawienia pomnika.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podkreśliła, iż wiele zadań jest realizowanych w ramach funduszu sołeckiego.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

potwierdziła, że przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego są realizowane od wielu lat. 

Z każdym rokiem fundusz rozwija się. Sołectwa są bardziej świadome czego chcą i na co 

mogą przeznaczać środki. Bywa, iż określony projekt jest realizowany przez kilka lat i 

wówczas takie postępowanie jest wzorcowe, gdy jest realizowany jeden, wyznaczony cel. 

Wydział realizuje zadania tj. zagospodarowanie terenów rekreacyjnych, czyli budowę altan, 

siłowni terenowych, itp.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Żukowska 

zaznaczyła, iż było wiele wniosków w ramach funduszu sołeckiego o wykonanie oświetlenia 

na wsiach. Zapytała, czy jest możliwość objęcia tych zadań inwestycją gminną modernizacji 

oświetlenia ulicznego. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wyjaśnił, że trwa druga tura dialogu technicznego z firmami, które ewentualnie będą 

realizować inwestycję gminną w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

dodała, iż w ramach funduszu sołeckiego zostały wykonane dwa projekty techniczne budowy 

oświetlenia w Dułach i Kukowie. Projekty będą włączone do inwestycji PPP. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

zgłosił wniosek o wykonanie oświetlenia przy drodze gminnej nr 42/6 i 42/14 w Sedrankach. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o podanie szczegółów dotyczących zmodernizowanej targowicy miejskiej. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż przed pierwszym jarmarkiem odbył się odbiór techniczny robót, wszystkie 

wymagane prawem opinie i uzgodnienia zostały spełnione. Zadanie zostało zakończone przed 

terminem.  
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Członek Komisji – Henryk Markowski 

prosił, aby zwracać uwagę kierowcom pojazdów, którzy parkują je na terenach zielonych 

nowo wyremontowanej targowicy. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

zaznaczył, że część terenów zielonych, gdzie są krawężniki najazdowe, jest przygotowana  

do parkowania pojazdów. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wnioskuje o ustawienie znaku zakazu handlu przed targowicą, gdyż podczas ostatniego 

jarmarku  wszystkie chodniki były zastawione artykułami do sprzedaży i utrudniało to ruch.   

Ponadto wciąż obowiązuje zakaz handlu na chodnikach przy Placu Wolności, ale jest  

on łamany. Prosi o egzekwowanie przestrzegania prawa miejscowego i pouczanie  

o możliwości handlu na targowicy miejskiej lub na stoiskach znajdujących się na chodnikach 

od budynku poczty do ośrodka kultury. 

Prosiła o umieszczenie na terenie targowicy miejskiej elementów wizerunkowych  Olecka. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

wtrąciła, iż na dzień 16 października br. kwota wpłaconych darowizn wynosiła 12.650,50 zł.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia miejsc 

przeznaczonych do prowadzenia handlu w mieście 

 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia miejsc przeznaczonych do prowadzenia handlu w mieście. 

 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poruszyła sprawę, która bulwersuje mieszkańców ul. Partyzantów i Jeziornej, dotyczącą 

wydania pozwolenia na rozbudowę budynku handlowego Lewiatan. Ma tam powstać zakład 

przetwórstwa mięsa i wędzarnia. Prosiła o wyjaśnienie tej sprawy. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż na tym terenie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

dla istniejącego obiektu handlowo-usługowego. Zgodnie z zapisami, na terenie objętym 

planem są przewidziane usługi nieuciążliwe. Gmina wydała wypis z planu, na podstawie 

którego inwestor sporządził projekt techniczny rozbudowy budynku. Starosta Olecki,  

na podstawie projektu technicznego, który uzyskał wszystkie opinie i uzgodnienia, wydał 

pozwolenie na budowę.   
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Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że zapoznał się w starostwie z dokumentami dotyczącymi sprawy i potwierdzają one, 

iż planowana jest tam produkcja wędlin.  

W całej procedurze gmina wydaje jedynie wypis z mpzp i na tym etapie nie są jej znane 

zamiary inwestora. Plan jasno określa, jakiego typu usługi mogą być realizowane na tym 

terenie. Dalej postępowanie prowadzi starostwo.  

 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, aby Zespół ds.  inwestycji znacząco oddziałujących 

na środowisko zajął się pilnie sprawą wydanego pozwolenia na rozbudowę budynku 

handlowego Lewiatan przy ul. Partyzantów. Potwierdzone zostało w Wydziale Budownictwa 

Starostwa Powiatowego w Olecku, iż ma tam powstać wędzarnia i pomieszczenia  

do przetwarzania mięsa. 

W ocenie Komisji będą to usługi uciążliwe w centrum miasta oraz w pobliżu rzeki i jeziora. 

Jest to część miasta wybitnie o charakterze rekreacyjnym. Dodatkowo ul. Jeziorna  

i ul. Partyzantów są ulicami wąskimi o ruchu jednokierunkowym. Zwiększy się ruch dużych 

samochodów dostawczych, chłodni, kontenerów na odpadki mięsne i inne. Wystąpią przy 

tego typu działalności poważne utrudnienia komunikacyjne.  

Ponadto w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jednoznacznie wskazano 

rodzaje usług i zakazana jest wszelka działalność gospodarcza niosąca uciążliwości,  

a przetwórstwo mięsa i wędzarnia są niewątpliwie usługami uciążliwymi.  

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garaży 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

wyjaśniła, iż na wynajem pomieszczeń gospodarczych i garaży umowy są zawierane 

zazwyczaj na okres 3 lat, które kończą się w różnym okresie. Na ponowne zawarcie umów 

dotyczących tych samych pomieszczeń konieczna jest zgoda w formie uchwały Rady 

Miejskiej. W załączniku do projektu uchwały zostały wymienione przedmiotowe 

pomieszczenia.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

poinformowała, że proponuje się pozostawienie stawek na poziomie z 2018 r.  

Na posiedzeniu Komisji Oświaty (…) został zgłoszony wniosek do projektu uchwały, aby 

stawki podatku od: 

 budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym, 

 budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych  

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń pozostały na poziomie z 2018 r., 
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zaś stawkę podatku od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych podnieść o kwotę wskazaną  

w uzasadnieniu do projektu uchwały, ponieważ tę kwotę gmina otrzymuje z Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jaka jest opinia kierownik w tym zakresie. 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, iż proponowana stawka podatku od nieruchomości od budynków lub ich 

części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej wynosi 22,66 zł, zaś 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym – 10,98 zł. Do tej pory praktyka była taka, że były one ustalane  

na maksymalnym poziomie. Natomiast proponowana stawka podatku od budynków 

związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające świadczeń wynosi 4,78 zł, więc jest 

uprzywilejowana ustawowo w stosunku do innych podmiotów gospodarczych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jakie podmioty prowadzą działalność gospodarczą w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym i czy na terenie naszej gminy takie są.  

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

wyjaśniła, iż są to podmioty, które posiadają zezwolenie na obrót kwalifikowanym 

materiałem siewnym. Na terenie gminy są takie podmioty i nie są to duże przedsiębiorstwa.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o doprecyzowanie, czego konkretnie dotyczą stawki podatku od gruntów pod wodami. 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

oznajmiła, że stawka dotyczy gruntów pod jeziorami, na które do tej pory deklarację składał 

marszałek województwa, obecnie gmina otrzyma zwrot z Wód Polskich.  

 

Pytań, ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2018-2028 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

f) projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

oznajmiła, iż dochody budżetu gminy zmniejsza się ogółem o 5.603.860 zł, natomiast wydatki 

zwiększa się o 46.140 zł. Różnica między dochodami a wydatkami wynosi 5.650.000 zł, więc 

o tyle zwiększa się deficyt gminy i po stronie przychodów w tej samej wysokości wprowadza 

się wpływy ze sprzedaży obligacji komunalnych z przeznaczeniem na wyprzedzające 
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finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, 

gdyż istnieje ryzyko, iż nie wpłyną one do budżetu w roku bieżącym. Dotyczy to zadań tj.: 

 „e-Gmina Olecko”, 

 Przebudowa boisk i bieżni przy SP Nr 3 w Olecku, 

 Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 

jeziora Oleckie Wielkie (Wiewiórcza Ścieżka), 

 Przebudowa targowiska miejskiego, 

 Rozbudowa z przebudową amfiteatru w Olecku. 

W WPF dług jest zaplanowany do spłaty na 2019 r. po wpływie środków unijnych, które  

w części mogą wpłynąć w grudniu. Wówczas gmina nie zaciągnie długu w pełnej wysokości. 

Dlatego przewiduje się obligacje jednoroczne, ale z możliwością wcześniejszego wykupu. 

Uchwałę podejmuje się w październiku, by gmina miała czas na wystąpienie o opinię  

do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, a następnie wystąpienie z zapytaniem  

do banków i podpisanie umowy. Dług nie wpływa na wysokość wskaźników zadłużenia 

gminy.   

Jeśli chodzi o WPF w „Wykazie przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2022 dokonuje 

się zmian: 

a) na przedsięwzięciu „Akcja Aktywizacja” zwiększa się nakłady finansowe na 2018 rok 

o 3.080,00 zł, 

b) na przedsięwzięciu „rozbudowa z przebudową Amfiteatru” zwiększa się nakłady 

finansowe na 2018 rok o 170.000 zł w związku z nieprzewidzianymi robotami  

w zakresie wymiany gruntów z nienośnych na nośne i dodatkowe wzmocnienie 

włókniną, 

c) na przedsięwzięciu „Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków przy Placu 

Wolności 19-21” przenosi się nakłady finansowe w wysokości 230.234 zł z 2018  

na 2021 rok. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek o wykonanie poręczy przy schodach za mostem prowadzących  

od ul. Partyzantów w stronę ul. Zamkowej. Starsze osoby mają kłopoty z poruszaniem się  

po schodach. Poddała pod rozwagę wykorzystanie środków finansowych nie wydatkowanych 

w tym roku na diety radnych.  

Wnioskuje o wykonanie ławki przy tzw. bloku kolejowym na ul. Składowej. Obecnie 

znajduje się tam betonowa część po ławce. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż sprawy wniesione dotyczą informacji dyrektorów szkół o wynajmie 

pomieszczeń oraz oświadczeń majątkowych. 

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne Wnioski. 

 

W tym punkcie wniosków nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodnicząca Komisji 

Maria Wanda Dzienisiewicz 

 

 

                                        

        

 


